
Puig espera que el nou Pla General sigui «fruit del consens«

L'alcalde de l'Escala ha par ticipat en els xats en directe de la nostra

publicaci�.

Estanis Puig en el seu despatx de l'alcaldia responent

a les preguntes dels lectors de l'EMPORDË.

EMPORDA.INFO

El batlle escalenc ha mantingut una trobada digital

amb els nostres lectors, aquest divendres al migdia. Estanis Puig

ha respost q�estions molt variades sobre el municipi, com la

seguretat ciutadana, la reforma del passeig, les activitats culturals i

la repercussi� de la crisi econ�mica en les hisendes municipals.

Sobre la redeacci� del nou Pla General, Puig explica: "Estem fent

els estudis previs, de manera que esperem que en els propers mesos poder comen�ar amb la tramitaci�. El nou

Pla General ha de ser fruit del consens i ha de preveure un model de creixement per l«Escala que sigui

sostenible".

Llegiu el xat complet amb Estanis Puig

[http://comunitat.emporda.info/entrevista-chat/3762/actualitat/estanis-puig-alcalde-de-lescala/entrevista.html]
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